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П Р О Т О К О Л 

 

№ 12 
 

София, 18.01.2024 година 

 

Днес, 18.01.2024 г. от 10:02 ч. се проведе открито заседание на Комисията за 

енергийно и водно регулиране (КЕВР, Комисията) в пълен състав, ръководено от 

председателя доц. д-р Иван Н. Иванов. 

 

 На заседанието присъстваха членовете на Комисията Благой Голубарев, Димитър 

Кочков, Пенка Трендафилова и главният секретар Росица Тоткова (без право на глас). 

 

 На заседанието присъстваха М. Димитров - директор  на дирекция „Природен газ“ 

и Р. Тахир – началник на отдел „Цени, лицензии и пазари – природен газ“ в КЕВР. 

 

Заседанието беше излъчено в реално време чрез интернет страницата на 

Комисията.  

 

Председателят доц. д-р Иван Н. Иванов откри заседанието и констатира, че не са 

налице правни пречки за провеждането му. 

 

Съгласно решение на КЕВР по Протокол № 8 от 11.01.2024 г., т. 1, е осигурена и 

възможност за дистанционно участие чрез програмата за съобщения Skype. 

 

Предвид това, Комисията за енергийно и водно регулиране е поканила като страна 

по преписката лицата, представляващи „РАЙГАЗ“ ЕООД за присъствено или виртуално 

участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype.  

  

„РАЙГАЗ“ ЕООД е уведомено за провеждане на заседанието с писмо на КЕВР с 

изх. № Е-ЗЛР-Л-83/11.01.2024 г.  

 

Заявила участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype е: 

• г-жа Силвина Мирчева – упълномощен представител на „РАЙГАЗ“ ЕООД. 

 

На откритото заседание беше разгледан доклад с вх. № Е-Дк-2 от 03.01.2024 г. 

относно заявление с вх. № Е-ЗЛР-Л-83 от 27.06.2023 г. от „РАЙГАЗ“ ЕООД с искане за 

издаване на лицензия за осъществяване на дейността „търговия с природен газ“. 

Докладът, изготвен от работна група в състав: Милен Димитров, Елена Маринова, 

Ремзия Тахир, Снежана Станкова, Людмила Ненова, Александра Димитрова, Теодор 

Хиков, Рада Башлиева, е приет с решение на КЕВР на закрито заседание по т. 1 от 

http://www.dker.bg/


[TLP-WHITE] 

Ниво 0 
 

 2 

Протокол № 8 от 11.01.2024 г. и публикуван на интернет страницата на Комисията. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Дружеството заявител „РАЙГАЗ“ ЕООД ни информира, че становището на 

дружеството ще бъде представено от г-жа Силвина Мирчева, която ще участва по канала 

за комуникация Skype. Моля, връзка с г-жа Мирчева!  

 

Служител от КЕВР потърси г-жа Силвина Мирчева – упълномощен представител 

на „РАЙГАЗ“ ЕООД, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype.  

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Здравейте, г-жо Мирчева! Вие ще представите становището на дружеството 

„РАЙГАЗ“ ЕООД по изготвения от работната група на Комисията доклад, свързан със 

заявлението на „РАЙГАЗ“ ЕООД, с искане за издаване на лицензия за осъществяване на 

дейността „търговия с природен газ“. Слушаме Ви, г-жо Мирчева! Заповядайте! 

 

С. Мирчева – упълномощен представител на „РАЙГАЗ“ ЕООД: 

Здравейте! Нашата фирма е новосъздадена единствено за тази цел, за извършване 

на търговия с природен газ, тъй като фирмата ни от двадесет години се занимава с 

доставка на газ до крайни потребители и търсим алтернативни начини за закупуване на 

газ, не само от сключените ни договори с „Булгаргаз“. Затова ни е необходим този 

лиценз, за да можем да сключим договор с газовия хъб, за да купуваме газ на по-изгодна 

за нас цена. Основният ни клиент ще бъде нашата фирма „Райков сервиз“, която 

притежава и 35-годишен лиценз за снабдяване и доставка на природен газ в община 

Смолян и Чепеларе. Това са основните ни мотиви за подаване на заявление за лиценз за 

„търговия с природен газ“ към вас. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-жо Мирчева! От това, което казахте следва, че Вие нямате 

забележки и възражения по изготвения доклад. Така ли е? Защото ние очакваме това да 

декларирате. 

 

С. Мирчева – упълномощен представител на „РАЙГАЗ“ ЕООД: 

Извинявам се, че не съм разбрала какво трябва да декларирам, но нямам 

забележки. Прочетох внимателно доклада и нямам забележки по него. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-жо Мирчева! Обръщам се към работната група. Г-н Димитров, 

има ли нови обстоятелства и факти, които трябва да бъдат отразени до края на 

процедурата? 

 

М. Димитров - директор  на дирекция „Природен газ“: 

Уважаеми г-н Председател, уважаеми членове на Комисията, уважаема г-жо 

Мирчева, на работната група не са известни нови факти и обстоятелства спрямо тези, 

които вече са отразени в доклада, който е представен на Комисията от работната група. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря, г-н Димитров! Г-н Голубарев иска думата. Заповядайте, г-н Голубарев! 

 

Б. Голубарев – член на Комисията за енергийно и водно регулиране: 

Благодаря г-н Председател! Взимам думата, за да изразя своето задоволство от 
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„РАЙГАЗ“ ЕООД, защото видно от т. 9 в доклада, там е декларирано, че не се съдържа 

защитена по закон информация и аз искам с това нещо да насърча този процес. Радвам се, 

мисля, че и на следващото ще го декларирам по същия начин. Това е начин, по който да се 

заздрави доверието. Само това исках да декларирам. Благодаря! 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря, г-н Голубарев! От друга страна, искам да съобщя, защото тези, които 

следят материалите на заседанието ще констатират, че заявлението на „РАЙГАЗ“ ЕООД е 

от 27 юни и може на формален показател да считат, че Комисията твърде много се е 

забавила със своето решение, изготвяне на доклада и последващо решение. Всъщност едва 

на 19 декември дружеството е представило допълнителни данни и информация, които са 

изискани от работната група, което означава, че работната група буквално за двадесет дни 

е изготвила и доклада, за което и аз ги поздравявам. Така трябва да се действа винаги, а 

иначе споделям това, което каза г-н Голубарев, че колкото повече дружества има, които не 

държат на неразгласяване на част от подаваната информация, толкова по-прозрачен е 

процесът. Преди да закрия това първо заседание, насрочвам закритото заседание, на което 

Комисията за енергийно и водно регулиране ще се произнесе с решение по заявлението на 

„РАЙГАЗ“ ЕООД за издаване на лицензия за осъществяване на дейността „търговия с 

природен газ“, на 25.01.2024 г., т.е. точно след една седмица. Г-жо Мирчева, благодаря Ви 

за участието и от името на Комисията Ви желая успешен ден. 

 

С. Мирчева – упълномощен представител на „РАЙГАЗ“ ЕООД: 

Благодаря! Хубав ден и на Вас! 

 

Комисията прецени, че обстоятелствата по образуваното производство са изяснени 

пълно и всестранно, и на основание чл. 47, ал. 1 от Правилника за дейността на КЕВР и на 

нейната администрация 

 

Р Е Ш И : 

 

Насрочва закрито заседание на 25.01.2024 г. за приемане на решение относно 

заявление с вх. № Е-ЗЛР-Л-83 от 27.06.2023 г. от „РАЙГАЗ“ ЕООД с искане за издаване 

на лицензия за осъществяване на дейността „търговия с природен газ“. 

 
Приложение: 

1. Уведомително писмо на КЕВР с изх. № Е-ЗЛР-Л-83/11.01.2024 г. до „РАЙГАЗ“ ЕООД; 

2. Пълномощно на Силвина Георгиева Мирчева от Румен Райков Пеев – управител на 

„РАЙГАЗ“ ЕООД. 

 
ЧЛЕНОВЕ НА КЕВР:    ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

       

.................................................                  ДОЦ. Д-Р ИВАН Н. ИВАНОВ 

  Б. Голубарев 

 

.................................................     ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 

  Д. Кочков 

                    РОСИЦА ТОТКОВА 

................................................. 

  П. Трендафилова 

 

Протоколирал: 

 

 И. Зашева - главен експерт 


